
 
 

 

 

              Protokoll styrelsemöte 6 feb 2012  kl 18.00 

 

 

 

1. Ordförande öppnade mötet.  

 

2. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.  

 

 

3. Berth anmälde en ny medlem.  

 

4. Rolle redogjorde för elanläggningen. Kostnaden nu uppe i 81000kr och vi är inte nöjda med 

dragningen av elen på planen. För hög belastning, Rolle tar kontakt med elektrikern.  

 

5.                Vad händer på varvet. Vaggkommittén har gått igenom samtliga vaggor och meddelar 

ägarna till de vaggor som behöver åtgärdas. Båtar över 1,5 ton ska ha stålbalkar framöver. Båtar 

över 4 ton med träbalkar ska bygga om dessa till hösten, då med stålbalkar. 

a. Vinterns arbetsdag. Aviseras 2 veckor innan, flottörer ska bytas. 

 

6.                Vad händer i hamnen. Bordlades. 

 

7.                   Långsiktiga investeringar och underhållsplan. Bordlades. 

                       

8.                   Nycklar till skjulen. (styrelsebeslut, alla skjulnycklar skall finnas i  

                      kassaskåpet). Engströms saknas, Rolle tar kontakt med honom igen. 

 

9.                   Restlistan.  

a. Kolla bredd på räls, flottörerna samt justera ”läppar” på rälsen. Bordlades. 

 

10.                 Årsmötet, datum ändrades till den 27/3. Rolle kollar upp valen så kallelsen blir 

korrekt. 

 

11.                 Övriga frågor.  

  - Till klubbens miljöansvarige utsågs Thomas Larsson. 

                       - Utskick av miljödokument, snigelpost eller mail? Via mail och varje medlem får ett 

dokument i handen vid sjösättning. 

- Inköp av oljeabsorbent (tex Absol), gjort. 

 - Förteckning över fraktioner och placering av dessa, vi avvaktar med lysrör resp glas. 

 - Beslut för policy: Revidering av avfallshanteringsplan, förslag att göra det på    

   styrelsens arbetsdag i november varje år. Fattades beslut att så göra. 

- Söka "lovapengar" för dragning av avlopp ner till sjön samt  tömnings- 

   anläggning  för toatömning? Vi avvaktar till nästa år med ansökan. 

- Svar till miljöförvaltningen lämnar Wolfgang och Thomas. Vi beslöt att i svaret gå 

vidare med ”spolplatta”. 

- Nyckelhantering enligt Bosses inventering var rörigt, så också kassan. Lite 

noggrannare måste vi vara. 

- Information från Grontmij ( Per), vi diskuterade men inga beslut togs. 

- Sjösättningsdagar 28/4, 5/5, 12/5 26/5. 



 
- Vårens städdag 30/5 

- Höstens städdag den 9/9 

- TSS dagen den 8/9. 

- Upptagningar 22/9, 29/9, 6-7/10, 13-14/10, 20-21/10. 

 

12. Inplanerade mötesdagar.   

-  Vårens styrelsemöten 6/2  12/3 ( fastställande av körschema) 27/3, 7/5, 4/6 

-  Höstens styrelsemöten 27/8, 3/10, 7/11 

 

13. Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wolfgang Johansson    Roland Johansson 

 

 


